德貞女子中學

二零二四至二零二五年度

英文科「兩文三語運動 2025」閉幕暨「一分鐘短片製作比賽」頒獎綵排及典禮

敬啟者:

貴子女較早前參加了教育局語常會「兩文三語運動 2025」之「一分鐘短片製作比賽」, 本校榮獲高中組冠軍(英語)。為嘉許貴子女之努力和成就,現誠邀 貴子女出席主辦單位所舉 辦之頒獎綵排及典禮,活動詳情如下:

活動項目:	「兩文三語運動 2025」閉幕暨「一分鐘短片製作比賽」頒獎綵排及典禮		
活動日期:	6月26日(星期四)(綵排)	6月27日(星期五)(典禮)	
活動時間:	下午3時45分至5時	下午2時30分至下午4時30分 (得獎者於下午1時45分報到)	
活動地點:	香港青年協會大廈9樓演講廳(香港北角百福道21號)		
費 用:	免費		
負責老師:	郭家榛老師		
備 註:	 請穿著整齊夏季校服。 活動當日倘若天氣惡劣(例如颱風或暴雨),教育局宣布所有學校停課時,活動將會取消或延期舉行,詳情會另行通知。 		

請著 貴子女於 6 月 26 日前把回條交回郭家榛老師,並請督促 貴子女依時出席活動。如 有任何問題,請致電 2729 3211 與負責老師聯絡。

此致

學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二五年六月二十四日

編號:403

敬覆者:

本人已知悉小女參加「兩文三語運動 2025」閉幕暨「一分鐘短片製作比賽」頒獎綵排及典禮, 並督促小女依時出席活動。

此覆

德貞女子中學校長

 號學生:	□級斑_	中_
 監護人簽署:	學生家長	
 監護人姓名:	學生家長	
監護人電話:	壆生家長	

二零二五年 月 日

(收集家長/監護人聯絡電話,目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長,有關資料將於活動完結後銷毀。)

Tack Ching Girls' Secondary School 2024-2025

English Department

Biliteracy and Trilingualism Campaign 2025 (One-minute Video Production Competition)--The Closing cum Award Presentation Ceremony and Rehearsal

24th June, 2025

Dear Parents / Guardians,

We are pleased to inform you that our school is awarded the Champion of the One Minute Video Production Competition (Senior Secondary English) held by the Education Bureau SCOLAR. To acknowledge students' efforts and achievements, your daughter is cordially invited to attend the Closing cum Award Presentation Ceremony and Rehearsal, and the details are as follows:

Activity:	The Closing cum Award Presentation Ceremony of the Biliteracy and Trilingualism Campaign 2025 (Rehearsal)	The Closing cum Award Presentation Ceremony of the Biliteracy and Trilingualism Campaign 2025	
Date:	26 th June 2025 (Thur)	27 th June 2025 (Fri)	
Time:	15:45-17:00	14:30-16:30 (Winners report at 13:45)	
Venue:	The Hong Kong Federation of Youth Groups Building – 9/F Auditorium (21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong.)		
Fee:	Free-of-charge		
Teachers-in-charge:	Ms Kwok Ka Tsun		
Remarks:	Students are expected to wear full summer school uniform. In the event of a public announcement by the EDB that all schools are to be closed as a result of adverse weather conditions (e.g. tropical cyclone or rainstorm), the event will be cancelled or postponed until further notice.		

Please complete the reply slip and return it to Ms Kwok Ka Tsun by <u>26th June, 2025</u>. Please also remind your child to attend the event punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Carol Chung Principal

------Reply Slip ------

No. : 403

_____ June, 2025

Dear Principal,

I have been informed that my child will participate in the Closing cum Award Presentation Ceremony and Rehearsal of the campaign. I will ensure that she attends the event punctually.

Name of student:	
Class & Class No.:	()
Signature of Parent/Guardian:	
Name of Parent/Guardian:	
Phone number of Parent/Guardian:	

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)